

From: Atlantic Branch Royal Military Colleges of Canada Alumni Association
<webmaster=rmcalumniatlantic.ca@mlsend.com> on behalf of Atlantic Branch Royal
Military Colleges of Canada Alumni Association <webmaster@rmcalumniatlantic.ca>
Sent: May 10, 2023 9:28 PM
To: Brian
Subject: FIRST ATLANTIC BRANCH LOCAL SOCIAL EVENT / PREMIER ÉVÉNEMENT SOCIAL LOCAL
DU CHAPITRE ATLANTIQUE



le texte français suit

Given the broad geographic span of the new Atlantic Branch, a vital concept underlying its creation is support to members who volunteer to bring alumni together locally.

The first of these local entities to be stood up is the “Citadel Group”, with proposed membership of alumni within a two-hour drive of downtown Halifax. An inaugural luncheon is planned for noon Friday May 26th at the Cambridge Military Library in Royal Artillery Park Halifax.

As with all Atlantic Branch events, all alumni are welcome to attend all events—no matter where they reside.

While awaiting completion of renovations to the Royal Artillery Park Officers’ Mess, Citadel Group luncheons will be held in the Cambridge Military Library in Royal Artillery Park. Gourmet sandwiches, coffee, tea, water, and juices will be provided. Regret that there is no bar service available in the Library. Attendees are kindly asked to contribute \$10 to help defray costs.

Please RSVP to the Citadel Group Coordinator Brian Palmer brian.palmer@ns.sympatico.ca so that adequate supplies of refreshments can be ordered.

Future emails concerning Citadel Groups will only be sent to those alumni residing within a two-hour drive of Halifax; however, others outside this area can be included on the email distribution list on request.

Atlantic Branch alumni who would like to set up their own local groups can contact the Branch Treasurer treasurer@rmcalumniatlantic.ca.

Sincerely,

Bill Gard 8120

President Atlantic Branch

Compte tenu de la vaste étendue géographique du nouveau Chapitre Atlantique, un concept essentiel sous-jacent à sa création est le soutien aux membres qui se portent volontaires pour rassembler les anciens au niveau local.

La première de ces entités locales à être créée est le « Citadel Group », avec l'adhésion proposée d'anciens à moins de deux heures de route du centre-ville d'Halifax. Un déjeuner inaugural est prévu pour le vendredi 26 mai à midi à la bibliothèque militaire de Cambridge dans le Royal Artillery Park Halifax.

Comme pour tous les événements du Chapitre Atlantique, tous les anciens sont invités à assister à tous les événements, peu importe où ils résident.

En attendant l'achèvement des rénovations du mess des officiers du parc de l'Artillerie royale, les déjeuners du groupe Citadel auront lieu à la bibliothèque militaire de Cambridge dans le Royal Artillery Park. Des sandwichs gastronomiques, du café, du thé, de l'eau et des jus de fruits seront fournis. Regrette qu'il n'y ait pas de service de bar disponible dans la bibliothèque. Les participants sont priés de contribuer 10 \$ pour aider à défrayer les coûts.

Veuillez confirmer votre présence au coordonnateur du Citadel Group Brian Palmer brian.palmer@ns.sympatico.ca fin que des quantités suffisantes de rafraîchissements puissent être commandées.

Les prochains courriels concernant Citadel Groups ne seront envoyés qu'aux anciens résidant à moins de deux heures de route d'Halifax; cependant, d'autres en dehors de cette zone peuvent être inclus sur la liste de distribution par e-mail sur demande.

Les anciens du Chapitre Atlantique qui aimeraient créer leurs propres groupes locaux peuvent contacter le trésorier de la Branche trésorier@rmcalumniatlantic.ca.

Sincèrement,

Bill Gard 8120

Président du Chapitre Atlantique

Atlantic Branch Royal Military Colleges of Canada Alumni Association

Le Chapitre Atlantique de l'Association des anciens des Collèges militaires royaux du Canada

39 Judy Avenue, Lower Sackville, Nova Scotia, Canada

[Unsubscribe /Se désabonner](#)

